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Geachte leden van de commissie Ruimte, 

Afgelopen woensdag 28 september 2022 vond een vergadering plaats van de 
Adviescommissie Vervoersautoriteit van de MRDH. 
De agendabundel van deze vergadering is voor u beschikbaar in iBabs onder 
Overzichten/MRDH Vervoersautoriteit. 
De vergadering stond vooral in het teken van herijkingen van het transitieprogramma OV na 
Corona 2023-2024 en het advies hierover aan de Bestuurscommissie. 

De adviescommissie adviseert positief over de voorgestelde maatregelen. 
Met het totaalpakket aan voorgestelde maatregelen houden we het openbaar vervoer in de 
MRDH regio op een acceptabel niveau (zelfde niveau als het huidige niveau).

We merken hierbij nog het volgende op:
- Als horizon is gekozen voor de jaren 2023-2024 omdat de verwachting is dat in 2025 

de reizigersaantallen weer op het niveau van voor Corona zullen zitten. 
- Voor het jaar 2023 maken we gebruik van de TVOV. Dat is de “opvolger” van de 

Beschikbaarheidsvergoeding die de rijksoverheid tot en met eind dit jaar (2022) ter 
beschikking stelt. 

- Als deze vergoeding niet wordt doorgezet in 2024 zijn dan wellicht nog additionele 
maatregelen nodig (financieel of operationeel, ook afhankelijk van de exacte 
reizigersgroei).  

- Om die reden vindt periodiek evaluatie plaats (start april 2023). 

Als adviescommissie dealen we met “one crisis at a time”. We hebben aanvullend op ons 
advies over de coronamaatregelen nog wel onze zorgen uitgesproken en aandacht gevraagd 
voor energieprijzen, personeelsproblematiek, consequenties van stijging van tarieven en als 
gevolg daarvan gevolgen voor de toegankelijkheid en beschikbaarheid van OV in de regio.
Omdat verantwoordelijkheden van partijen hierbij anders zijn dan bij de coronamaatregelen 
maken we hier nadrukkelijk onderscheid tussen. 

Onze voorzitter heeft de brief met het advies aan de Bestuurscommissie inmiddels 
getekend. Een afschrift hiervan is eerdaags voor u beschikbaar.

Tot nadere toelichting zijn we graag bereid, 

Ivo de Graaf
Jan Pieter Blonk


